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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/10-23/5 
URBROJ:  2170/01-09-10-10-2 
Rijeka,  29. 06. 2010. 
                                    

 
   

 
ZAPISNIK 

SA 1. SJEDNICE VMO SRDOČI 
 

1. sjednica Vijeća MO Srdoči održana je 29. 06. 2010. godine s početkom u 19:00 sati u 
prostorijama MO Srdoči, Miroslava Krleže 4.  
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Viktor Šalić predsjednik VMO 
- Aldo Benzan zamjenik predsjednika 
- Dean Černeka član VMO 
- Miroslav Maraš član VMO  
- Divna Pedić tajnica MO 
 

Ostali nazočni:  
-  
 

Sjednici nisu bili nazočni:  
- Željka Matković članica VMO 
 

Usvajanje zapisnika s konstituirajuće sjednice VMO Srdoči: 
• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Donošenje popisa osoba ovlaštenih za raspolaganje sredstvima na žiro računu 
mjesnog odbora 

2. Usvajanje Pravila MO i Poslovnika VMO Srdoči 
3. Osnivanje pododbora 
4. Pripreme za proslavu Križevice 
5. Davanje mišljenja o postavljanju / uklanjanju antena mobilnih operatera u naselju 
6. Postavljanje stupova sa reflektorima za školsko igralište OŠ Srdoči 
7. Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 

AD 1 
 
Konstituiranjem vijeća mjesnog odbora Srdoči i izborom predsjednika i zamjenika predsjednika 
vijeća mjesnog odbora stekli su se uvjeti da se imenuju osobe ovlaštene za raspolaganje 
sredstvima na žiro računu mjesnog odbora Srdoči. 
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Zaključak: 

• Osobe ovlaštene za raspolaganje sredstvima na žiro računu mjesnog odbora Srdoči 
su Viktor Šalić (predsjednik) i Aldo Benzan (zamjenik predsjednika). 

AD 2 
 
Na konstituirajućoj sjednici tajnica je članovima vijeća podijelila normativne akte meñu kojima i 
prijedlog  Poslovnika VMO Srdoči i Pravila MO Srdoči. 

Zaključak: 

• Poslovnik VMO Srdoči, Pravila MO Srdoči i Pravilnik o nagrañivanju jednoglasno su 
usvojeni. 

AD 3 
 
Predsjednik vijeća predložio je da se osnuju tri pododbora: 

- pododbor za komunalni sustav 
- pododbor za sport 
- pododbor za kulturu. 

Za predsjednika pododbora za komunalni sustav predložio je Daria Medvedeca, za predsjednika 
pododbora za sport predložio je Aldu Benzana, a za predsjednika pododbora za kulturu predložio je 
Deana Černeku. Prvi prijedlog usvojen je jednoglasno dok su druga dva usvojena s tri glasa za i 
jednim protiv (Miroslav Maraš). Gosp Maraš je predložio za sport Slobodana Mataiju a za kulturu 
dosadašnjeg predsjednika Ivana Simića. Prijedlozi su odbijeni jer su već izabrani predsjednici koji 
su izjavili da će nakon provedenih naknadnih razgovora donijeti odluku tko će sačinjavati pojedini 
pododbor. Gosp. Maraš smatra da Pododbori formalno ne postoje jer su izabrani samo 
predsjednici. 
Nadalje je zatražio da se u zapisnik unese da mu je predsjednik proturječio jer će gosp. Černeka 
sam odrediti tko će biti u pododboru. Osim toga da je predsjednik tražio s jedne strane da članovi 
vijeća budu predsjednici pododbora, dok za gosp. Medvedeca s druge strane to ne vrijedi. 
Predsjednik je naglasio da se trebaju odbaciti stranačka prepucavanja već se treba raditi za 
dobrobit Srdoča. 

Zaključak: 

• Većinom glasova članova vijeća (3) osnovani su: 
- pododbor za komunalni sustav – predsjednik Dario Medvedec 
- pododbor za sport – predsjednik Aldo Benzan 
- pododbor za kulturu – predsjednik Dean Černeka. 

AD 4 
 
Predsjednik je naveo da je potrebno organizirati Križevicu na način da privuče što više ljudi. Kao i 
dosadašnjih godina obilježavanje Križevice će ujedno biti i proslava Dana MO Srdoči, a sve će se 
odvijati 18. i 19. rujna. Gosp. Černeka je rekao da će se on pobrinuti za grupu koja bi nastupala, 
šator, kao i za volontersku izradu plakata.  

Zaključak: 

• Poslati dopis Osnovnoj školi Srdoči za suglasnost održavanja Križevice na igralištu. 
• Pozvati izvoñače koji su voljni nastupiti besplatno (KUD Zametski koren, Klapa 

Opatija, Ri stars…) 
AD  
 
Predsjednik je iznio dva slučaj antena mobilnih operatera koji su u zadnje vrijeme dignuli na noge 
mnoge stanovnike naselja. To su antena u ul. T. Ujevića 43, koja nije aktivirana i dvije antene u ul. 
Srdoči 66. Za antene u ul. Srdoči 66 donesena su rješenja o uklanjanju, te će se izvršenju pristupiti 
prema planu uklanjanja Ministarstva zaštite okoliša, prostornog ureñenja i graditeljstva. Grañani 
žele prikupljati peticiju za što brže uklanjanje antene u ul. Srdoči 66. 

Zaključak: 

• Vijeće MO Srdoči podržava volju grañana koji se svakodnevno raspituju kada će se 
pristupiti uklanjanju antena na zgradi Srdoči 66, te će se pismenim putem obratiti 
Ministarstvu zaštite okoliša, prostornog ureñenja i graditeljstva da se očituje kada je  
u planu uklanjanje antena na zgradi Srdoči 66. 
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AD 6 
 
U materijalima za sjednicu vijeća dostavljen ne dopis Odjela GU za  odgoj i školstvo vezano za 
postavljanje reflektora na školsko igralište OŠ Srdoči a s prilogom u kojem je Odjel GU za provedbu 
dokumenata prostornog ureñenja i grañenja dao svoje očitovanje o mogućnosti postavljanja 
reflektora. U njemu je navedeno da bez prethodno riješenih imovinsko-pravnih odnosa nije moguće 
započeti izgradnju. Gosp. Maraš je iznio da Odjel GU za sport može krenuti u postavljanje 
reflektora čim se riješi imovinsko-pravni spor. 

Zaključak: 

• Potrebno je raditi pritisak kod pročelnice Silov ne bi li se otkupilo sporno zemljište, a 
ako ne drugačije onda donacijama prikupiti potrebna sredstva za otkup zemljišta. 

 
AD 7 
1)  
Stanari iz ul. G. Krkleca 12 su dostavili prijavu zbog ponašanja i aktivnosti koje dovode u opasnost 
zdravlje i imovinu grañana u tom ulazu od strane stanara Gršković Ivana.  

Zaključak: 
• Centar za socijalnu skrb u suradnji s liječnicom opće prakse su već poduzeli neke 

radnje ne bi li se situacija u navedenoj zgradi normalizirala. 
2) 
Vijeće MO Srdoči je zatražilo postavljanje zaštitnih stupića u dijelu ul. A. Mohorovičića, kod igrališta 
OŠ Srdoči i u ul. Mate Lovraka izmeñu kioska i caffe bara Maxim. 

Zaključak: 
• Lokacije u ul. M. Lovraka i A. Mohorovičića su odbijene dok je lokacija kod igrališta 

OŠ prihvaćena te su postavljene gljive i zaštitna ograda. 
3) 
Zaprimljen je odgovor Direkcije zajedničke komunalne djelatnosti za izgradnju igrališta u ul. B. 
Kašića u kojem je navedeno da je za izradu tehničke dokumentacije potrebno 40.000,00 kuna, te 
da se za isto sredstva osiguraju iz prioriteta. 

Zaključak: 
• Zbog specifične situacije igralište u B. Kašića je potrebo što prije izgraditi pa će se 

pokušati iznaći i neka druga rješenja (sponzorstvo, donacije). 
4) 
U ul. Dražice Zamet (D-304) kod Elektroprimorja obilježen je pješački prijelaz nakon godina prepiski 
i sastanaka. 

Zaključak: 
• Obilježavanje pješačkog prijelaza kao privremeno rješenje na raskršću D-304 s ul. M. 

Krleže koji je VMO Srdoči zatražilo do izgradnje kružnog toka je odbijeno, a za 
pješački kod Elektromaterijala (raskršće D-304 i J. Dobrile) potrebno je izgraditi 
nogostup s obje strane, a nema niti dovoljno preglednosti. 

5) 
Udruga gljivara Ožujka dostavila je dopis u kojem je navela da su voljni održati predavanja i izložbu 
gljiva, predavanje se ne naplaćuje ali svaka donacija je dobro došla. 

Zaključak: 
• Ukoliko budu zainteresirani mogu izložbu i predavanje održati za vrijeme 

obilježavanja Dana MO. Kao proračunski korisnik vijeće nije u mogućnosti financirati 
druge pravne subjekte. 

6) 
VMO Srdoči je potaknuto inicijativom grañana zatražilo da se redovno čisti stepenište u ul. Srdoči 
prema pošti 

Zaključak: 
• Zaprimljen je odgovor Direkcije zajedničke komunalne djelatnosti da će se navedeno 

stepenište interventno čistiti. 
7) 
VMO Srdoči zatražilo je od Rijeka prometa da izmjesti pješačke prijelaze u ul. M. Krleže kod 
brojeva 12 i 15 radi veće sigurnosti pješaka. 

Zaključak: 
• Pješački prijelazi se neće izmještati već će se postavljanjem novih prometnih znakova 
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pridonijeti povećanju sigurnosti prometa. 
8) 
Zaprimljen je dopis Direkcije za komunalno redarstvo upućen Direkciji zajedničke komunalne 
djelatnosti da se očituju na koji način će se riješiti problematika na dijelu prometnice u ul. Murini kod 
broja 13b 

Zaključak: 
• Zbog suženja ceste formiranjem parkirališnog mjesta u privatnom vlasništvu na 

samoj prometnici potrebno je što prije riješiti navedeni problem. 
9) 
Ovlaštena osoba zgrade na broju 20 u ul. B. Kašića dostavila je dopis u kojem je zatraženo da se 
parkiralište uz zgradu redovito čisti, te da se nakon ispitivanja vlasništva oko zgrade izgradi kameni 
ogradni zid i zasadi lovor višnja. 

Zaključak: 
• Odgovor Direkcije zajedničke komunalne djelatnosti je da će se parkiralište čistiti 

interventno, a izgradnja ogradnog zida i sadnja zelenila će se uvrstiti u listu prioriteta. 
10) 
Ovlaštena osoba zgrade M. Lovraka 12 dostavila je prijedlog da se na južnoj strani zgrade izgradi 
ivičnjak i zazeleni dio prostora, da se proširi postojeći parking i da se postavi rasvjetno tijelo. 

Zaključak: 
• Navedeni prijedlozi uvrstit će se u listu prioriteta. 

11) 
Gosp. Bojan Lakoš je dostavio obavijest i molbu za održavanje humanitarnog koncerta na igralištu 
OŠ Srdoči 28. svibnja. Zamolio je da mu MO Srdoči putem gradskih službi osigura redare i 
čišćenje. 

Zaključak: 
• Koncert je davno održan stoga nije usvojen nikakav zaključak. 

12) 
Zaprimljen je zahtjev za orezivanjem zelenila u G. Krkleca 19. Gosp. Benzan je napomenuo da je 
potrebno orezati zelenilo i oko G. Krkleca 12, odnosno u cijelom parku. 

Zaključak: 
• Uputit će se zahtjev za orezivanjem nadležnoj Direkciji zajedničke komunalne 

djelatnosti. 
13) 
Zaprimljen je odgovor na zamolbu VMO Sroči iniciranu zamolbom gosp. Daniela Ladovića za 
postavljanje skate – bike parka na dijelu kamionskog terminala. Zamolba je odbijena od strane 
Rijeka prometa jer su prostori terminala u komercijalnoj funkciji i nema slobodnog prostora za neki 
novi sadržaj. 

Zaključak: 
• VMO Srdoči nema saznanja o nekom drugom javnom prostoru koji bi mogao poslužiti 

za postavljanje skate – bike parka. 
14) 
Ovlaštena osoba zgrade T. Ujevića 19 dostavila je zahtjev da se oko dijela okućnice izgradi zid 
visine 30-ak cm kako ne bi dolazilo do erozije zemlje te da se zasadi zelenilo. 

Zaključak: 
• Zahtjev će se proslijediti Direkciji zajedničke komunalne djelatnosti da se navedeni 

radovi financiraju iz sredstava redovnog održavanja a ako to ne bude moguće uvrstit 
će se u listu prioriteta. 

15) 
Voditeljica PBZ Srdoči zamolila je da se riješi problem zelene površine ispred banke koja se za 
vrijeme kiše pretvori u baruštinu. 

Zaključak: 
• Navedene površina će se ograditi niskom parkovnom ogradom i dodatno ozeleniti. 

16) 
Ovlaštene osoba B. Kašića 10 dostavila je primjedbu o narušavanju noćnog mira od strane Mrraka. 

Zaključak: 
• Uputit zamolbu gosp. Žuži u Ured državne uprave i zatražiti da direktno kontaktira s 

ovlaštenom osobom. 
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17) 
Udruga Atom dostavila je zamolbu za privremeno korištenje prostora MO u srpnju i kolovozu za 
održavanjem likovne, lutkarske i glazbene radionice i to ponedjeljkom, srijedom i petkom od 10 do 
12 sati.. 

Zaključak: 
• VMO SSrdoči je dalo pozitivno mišljenje za korištenje prostora u navedenim 

terminima. 
18) 
Zaprimljen je dopis KD Vodovoda i kanalizacije da se kreće s priključcima na kanalizaciju u naselju 
Baćići, te da se kreće u izgradnju 2.900 m vodovodnih ogranaka i 890 m javne kanalizacije u ul. 
Baćići, D. Cesarića, Kurirski put, Martinkovac, stari Srdoči, Tonžino, V. Čerine. 

Zaključak: 
• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

19) 
Gosp. Benzan je napomenuo da bi bilo nužno urediti krov na trafostanici kod zgrade G. Krkleca 12. 
Predsjednik se nadovezao i istaknuo da ponovno treba pokrenuti uklanjanje trafostanice iz privatne 
okućnice obitelji Sučić. 
 

Zaključak: 
• Uputit dopise HEP-u. 

20) 
Na upit gosp. Černeke o tome koliko je do sada utrošeno od sredstava vijeća tajnica je odgovorila 
da je utrošeno 1.300,00 kn za kupnju pehara te cca 650,00 kn za programe. 
 

 
Slijedeća sjednica zakazana je za srijedu 28. srpnja 2010. godine s početkom u 19:00 sati. 
 
Sjednica je završila u 22:05 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od pet (5) stranica. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Divna Pedić 

Predsjednik VMO Srdoči: 
Viktor Šalić 

  
 


